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Thijs Zandwijk, genomineerd als Fieldmanager of the Year, 
heeft van zijn hobby zijn werk gemaakt

Thijs Zandwijk was aangenaam verrast door de nominatie als Fieldmanager of the Year. ‘Vorig jaar was ik ook al voorgedragen, maar hoorde ik niet bij 

de laatsten. Ik wist dat ik dit jaar weer naar voren was geschoven, maar niet echt met de verwachting dat ik bij de laatste drie zou eindigen. Ik vind het 

heel mooi en ben ook trots.’ De teammanager Sportbedrijf van de gemeente Waalwijk wil er het maximale uit halen voor de sporter.
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‘Je doet het voor de sporter’

De functieomschrijving van Thijs Zandwijk luidt 
nu nog officieel teammanager Sportbedrijf 
van de gemeente Waalwijk. Maar vanwege een 
reorganisatie in de gemeente wordt hij binnen
kort afdelingshoofd. Dat betekent echter niet 
dat Zandwijk compleet andere taken krijgt. 
Zo zal communicatie deel blijven uitmaken 
van zijn functie. Dit vakgebied is aan hem wel 

besteed; hij heeft zijn sporen al verdiend als 
communicatieadviseur en woordvoerder van 
het college bij de gemeente Waalwijk.

Groot sporthart
Zandwijk maakte in 2015 binnen de gemeente 
de overstap naar het Sportbedrijf. ´Ik wilde 
graag in een leidinggevende functie werken. Ik 

heb een groot sporthart, letterlijk en figuurlijk. 
Ik sport heel graag; dat is me thuis met de pap
lepel ingegoten. Ik heb zelf gevoetbald en ook 
in het bestuur van dezelfde voetbalvereniging 
gezeten. Verder fiets ik en loop ik hard. Ik ben 
altijd wel met sport bezig geweest. In Waalwijk 
hebben we een mooi Sportbedrijf, waarbij ik 
als communicatieadviseur betrokken was. Toen 
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kwam er een vacature voor de functie van 
teamleider vrij. Ik heb daarop gesolliciteerd 
en ben het geworden. Twee jaar later werd ik 
teammanager´, zegt hij met gepaste trots.

Door wat cursussen te volgen, zijn oor te luis
teren te leggen bij experts en de juiste mensen 
om hem heen te verzamelen, wist Zandwijk  
verder te groeien in zijn functie. Hij is als field
manager verantwoordelijk voor de sportvelden 
in Waalwijk – overigens een fors aandeel van 
het Sportbedrijf – maar ook de zwembaden en 
de binnensport behoren tot zijn werkveld. ‘Je 
moet overal wat van afweten, maar ik heb van 
origine vooral affiniteit met de buitensport.´

Dit wil niet zeggen dat Zandwijk minder aan
dacht schenkt aan de zwembaden en de sport
hallen. ´Het gaat om gemeenschapsgeld en je 
wilt het beste voor alle sporters in Waalwijk. Dat 
maakt het werk leuk en divers. De ene dag ben 
ik bezig met de kwaliteit van het zwemwater, 
de andere dag overleg ik met een bestuur over 
de aanleg van een kunstgrasveld of met een 
handbalvereniging over de faciliteiten. Ik kom 
met alle facetten van sport in aanraking.´

De nominee zat ruim tien jaar in het bestuur 
van een voetbalvereniging; die ervaring komt 
hem goed van pas in zijn huidige functie. ´Ik zit 
nu wel aan de andere kant van de tafel, maar 
het gaat altijd om het afwegen van belangen 
en daarin moet je mensen meenemen. Zo kan 
ik mij beter verplaatsen in wat zich afspeelt bij 
de gebruiker. Dat heeft me zeker geholpen in 
mijn functie.’ Zijn expertise als oud voetballer 
heeft ook zo zijn voordelen. ‘Het is een afwe
ging van belangen. Iemand die cultuurtech
nisch heel deskundig is, kan net weer een ande
re kijk op een veld hebben dan een sporter die 
eroverheen rent. Het is belangrijk om vanuit 
verschillende invalshoeken te kijken om tot het 
beste product te komen. Je doet het immers 
voor de sporter.’

Kansen om te innoveren
Dat is dan ook Zandwijks belangrijkste drijf
veer: het maximale eruit halen voor de sporter. 
‘Dit doen we met een heel team. Ik zeg altijd: 
wij faciliteren sport naar ons beste kunnen. Ik 
woon en werk in Waalwijk en we hebben het 
geluk dat we hier een rijke sportinfrastructuur 
hebben. Sport staat ook hoog op de politieke 
agenda vanwege het beleid ter stimulering van 
de vitaliteit. Ik ben er trots op dat ik daar een 
onderdeel van mag zijn.’

Deze houding van de gemeente biedt volgens 
Zandwijk veel kansen. ‘Als je eens wilt innove
ren, dan is daar altijd een gesprek over te voe
ren. Als het verhaal klopt, is er zeker bereidheid 
om er iets mee te doen. We zijn bijvoorbeeld 
met een groot project bezig om van Sportpark 
De Gaard een blauw sportpark te maken, waar
mee een behoorlijke investering is gemoeid. 
Maar met een goed plan kun je de betrokken 
instanties tot en met de gemeenteraad over
tuigen. Dat biedt veel werkvreugde, zeker in 
de moeilijke tijd die eraan zit te komen met 
krappere huishoudboekjes. Maar het is ook een 
behoorlijke uitdaging. Soms is het nodig om 
te investeren om er meer uit te halen en daar 
wordt hier echt naar geluisterd.’

Balletje aan het rollen
De stevige duurzaamheidssaus die er over de 
plannen en projecten wordt gegoten, is de 
rode draad bij het Sportbedrijf. Zandwijk: ‘Een 
mooi voorbeeld hiervan is de invoering van 
robotmaaiers voor de sportvelden, vorig jaar. 
Ook het versneld aanleggen van ledverlichting 
op onze sportparken en in de binnensport
accommodaties is in dit verband een belang
rijk project. Daarnaast zijn we vorig jaar met 
binnen zwembad Olympia volledig van het gas 
af gegaan, en gaan we aan de slag met het 
vergroten van de biodiversiteit op de sport
parken. En zoals al genoemd gaan we De Gaard 
omzetten in een blauw sportpark. Dit is een 
aantal treffende wapenfeiten op het gebied 
van vergroening van onze sportinfrastructuur. 
Het mooie is dat we de verenigingen ook mee
krijgen in dit proces; daar steken we dan ook 
veel tijd en energie in. Het balletje is echt aan 
het rollen in Waalwijk.’

Zandwijk haalt niet alleen voldoening uit de 
succesvolle realisatie van een groot project. ‘We 
hebben het hele jaar door eigenlijk wel hoogte

punten. Ik kan genieten van kinderen die na 
al die zwemlessen met een zwemdiploma in 
de lucht staan te zwaaien, maar ook van de 
oplevering van een blauw sportpark. Dit zijn 
de krenten in de pap; het is geweldig dat we 
dit hier samen kunnen doen. Ik vind het ook 
bijzonder dat ik van de gemeente Waalwijk 
mag werken met Van Wijlen, een goede lokale 
aannemer op het gebied van buitensport. 
Verder heb je met Vos Capelle als partner wel 
wat sleutelfiguren rond de tafel zitten waarmee 
je stappen kunt zetten op het vlak van innova
tie. En last but not least: mijn gepassioneerde 
team. Alle credits voor hen. Ik ben maar een 
onderdeeltje van een grote machine. Het is een 
eer om aan dit team leiding te mogen geven. 
Eigenlijk heb ik van mijn hobby mijn werk kun
nen maken en dat geeft elke dag veel energie.’
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‘Het is belangrijk om vanuit verschillende 
invalshoeken te kijken om tot het beste 
product te komen’
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